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ZÁPIS č. 03/2023 

 

zo zasadnutia komisie pre kultúru pri MsZ, konaného dňa 15. júna o  2023 o 15.00 hodine 

 

 

Prítomní: 

Mgr. Andrej Baranačok – predseda komisie (poslanec) 

Július Obernauer – podpredseda komisie (poslanec) 

Róbert Schmidt – člen komisie  

Bc. Martin Jorčík – člen komisie 

Mgr. Miroslava Rosíková 

Mgr. Ivica Krištofová 

 

Ospravedlnení: 

Mgr. art. Matej Struhár – člen komisie 

 

Sekretár komisie: 

Ing. Ľubica Kubaliaková 

 

Program: 

 

1. otvorenie 

2. prerokovanie pripomienok do zápisov v Mestskej kronike 

3. zhodnotenie Dní Mesta Brezna 

4. rôzne 

 

K bodu 1) 

Zasadnutie komisie otvoril a viedol predseda komisie Mgr. Andrej Barančok, ktorý privítal 

členov komisie a oboznámil ich s programom zasadnutia. Zasadnutia sa zúčastnili šiesti 

členovia komisie, komisia bola uznášaniaschopná. 

 

K bodu 2) 

Komisii boli doručené zápisky do kroniky za rok 2022. Svoje pripomienky zaslali členovia 

komisie mestskej kronikárke na zapracovanie. Komisia jednohlasne odporučila MsZ zápisy 

do kroniky schváliť.  

 

K bodu 3) 

Členovia komisie zhodnotili Dni Mesta Brezna, ktoré sa konali začiatkom júna. Ocenili 

bohatý kultúrny program, veľkú účasť ľudí, aj stánkarov a kladné ohlasy.  Záporne komisia 
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zhodnotila problémy s elektrinou a bezpečnosťou. Počas Dní mesta vypadával v stánkoch 

elektrický prúd, počas skratov odpálilo zariadenia, pričom vznikla škoda ktorá sa musí riešiť 

prostredníctvom poisťovne. Chybou je, že pri projekte obnovy Zvonice sa „zabudlo“ na 

rozvod elektriny na námestí, toto treba doriešiť. Vhodné by bolo počas veľkých akcií ako sú 

Dni mesta, Ondrejský jarmok a pod., prenajať veľký agregát  a na ten napojiť pódium aj 

stánky. Ďalším problémom bolo nedodržanie bezpečnosti – hlavne neukotvenie kovovej 

konštrukcie na pódiu, čo mohlo napr. v prípade silného vetra spôsobiť veľké škody na 

životoch aj majetku. Predseda komisie pozrie zmluvu, ako bola postavená a kto znáša 

prípadnú škodu v takomto prípade. Komisia odporúča v budúcnosti pri výbere dodávateľa 

hudobnej a svetelnej produkcie prihliadať vo väčšej miere na skúsenosti, referencie 

a bezpečnosť. Členovia komisie vytkli aj zlý zvuk pri hudobnej produkcii (nebolo dobre 

rozumieť slovám piesní). Na podobné veľké akcie by bolo vhodné zakúpiť megafón, aby 

napr. pri výpadku elektrického prúdu a nejakej živelnej pohrome alebo nešťastnej udalosti 

bolo možné inštruovať občanov, čo majú robiť, kade treba odísť a pod. Ďalším návrhom bolo 

pri veľkých akciách odkloniť dopravu mimo námesia, ako bolo kedysi zvykom, a takisto aj 

pri pietnych aktoch – kladení vencov.  

 

K bodu 4) 

Členovia komisie sa dohodli na ďalšom zasadnutí komisie 4. júla o 16.00 hodine.  

 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu predseda komisie zasadnutie ukončil o 16.30 hodine.  

 

 

 

 

 

 

 

              Mgr. Andrej Barančok              Ing. Ľubica Kubaliaková 

         predseda komisie pre kultúru          sekretárka komisie 

 

 

 

 

 

 

 


